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Název  Komise pro informace a media (KIM) 

Datum konání 14. 9. 2015 

Místo konání Zasedací místnost MěÚ 

Přítomni 
Růžička, Zmeškal, Rabušicová, Velan, Kotulanová, Sedláček, 
Šlancar 

Hosté Nevrklová 

Program 
1. Šlapanický zpravodaj č. 4 a 5/2015 
2.  „Návrh KIM na aktualizaci nástrojů komunikace města s 

občany“ – odezva 
3. FB města 
4. Šlapanické slavnosti – reportáž – feedback 
5. Aktuální podněty 

Průběh 

 
1. ŠZ 4 / 2015 - Nebyly výzvy na FB, videa a fotografie, ani příspěvky do ŠZ, Nepřesnosti v 

grafice (připomínky p. Sedláčka, zejména nadpisy) – vyjasněno s p. Šlancarem, je plně 
zodpovědný za výslednou kvalitu, ŠZ 5 / 2015 - Stav přípravy, došlé příspěvky – pí 
Nevrklová; Připomínky KIM nejdéle do konce týdne; V každém čísle bude výzva na 
příspěvky – texty, fotky, videa; Námět - ředitel ZŠ a tajemník – jejich pohled po 100 
dnech; Externí přispěvatelé - dodržovat termíny uzávěrky a rozsah textu – primární 
pravomoc rozhodnout má redakce; V říjnu se sejdeme nad nápady pro ŠZ na rok 2016; 
Výzvu k námětům  na rok 2016 dát už do ŠZ 5/2015; Doladit chyby, které můžeme 
ovlivnit - Dopravní kvíz z čísla 2/2015 – vyhodnocení, V textu odkazy na přílohy, které 
nejsou apod., Články mají být podepsané, Vysvětlení zkratek, …  

2. Vedení města děkuje celé kim za přípravu podkladu; WEB – ve středu 16.9. RM 
rozběhne přípravu, začne konat pracovní skupina (20.9.) - Nominace za KIM - David 
Sedláček (vzhled) a Pavel Zmeškal (obsah); Videa pro IŠ – PR připravuje výběrové 
řízení (VZ malého rozsahu) – dát vědět požadavky KIM (co nejdříve) – do konce týdne 
poslat předsedovi mailem; Pokud se bude připravovat vizuál města, KIM by ráda 
připomínkovala; Komunikace KIM s dodavateli videí pro město bude probíhat vždy ve 
spolupráci nebo za účasti zástupce PR oddělení; Návrh umístit na web + používat 
průběžně jako pracovní dokument pro vyhodnocování posunu v jednotlivých oblastech, 
Komentáře ST k Návrhu v souboru. 

3. Feedback – dosavadní ohlas dobrý, přímo na FB diskuse zanedbatelná, ve slušné 
rovině, zásahy administrátora nebyly nutné; Statistiky – online, 273 like; Příště 
podrobnější analýza (zatím krátká doba od spuštění); Propagace FB – kampaň (úkol pro 
PR – zatím pravidelně opakovat + připomenout všem spolupracujícím subjektům a 
požádat, aby stránku sdíleli či dali like); Námět do ŠZ - „opsáno z facebooku“ – bude-li 
co; Akce ve Šlapanicích, které nepořádá město, na FB vytvářet jako „událost“ nebo jako 
„sdílení události“ – kvůli zobrazování v kalendáři: hlasování, 4 pro událost (Rabušicová, 
Zmeškal, Sedláček, Šlancar), 3 pro sdílení (Růžička, Velan, Kotulanová). 

4. Feedback (zatím ohlasy, které se dostaly ke ST) - Přílišná dynamičnost, raději klasika, 
Nevhodný podkres – dixieland pod dechovku, Podkresová hudba prodražuje reportáže 
(PR); KIM nemůže jako celek komentovat, všichni nemají IŠ v TV a na webu reportáž 
není zatím umístěna; Málo respondentů – snadné zkreslení všeobecného vnímání; 
Návrh udělat anketu/průzkum názorů na upřednostňovanou formu (formát) reportáží, 
přes FB – říjen, listopad. 
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5. Záznamy ze ZM umístit k zápisům ze ZM (a nezapomínat uvádět stopáž); Záznamy ze 

ZM ponechat i na původním místě na webu, resp. přidělat odkaz městská media / 
youtube, kde budou všechna videa a reportáže, včetně záznamů ZM; Reportáže 
umísťovat současně na IŠ a na městský kanál Youtube; Dořešit úpravu grafiky IŠ: 
červenec – dohoda Sedláček – Mikota na úpravě pro zvýšení čitelnosti textů, změna 
nenastala – zjistit, upravit; Nominovalo ANO nového zástupce? Zatím ne. P. Sova byl 
jako předseda vyzván, aby někoho nominoval. 

 
REKAPITULACE: 
Doporučení do RM 
- nominace p. Sedláčka a p. Zmeškala do PS k webu 
Doporučení ST: 
- p. Mikota - úprava grafiky IŠ; Záznamy ze ZM u zápisů ze ZM; Doplnění sekce Youtube do 
městských medií + umístění hotových reportáží 
- pí Nevrklová - ŠZ – výzvy v každém čísle (FB, foto, video, příspěvky); ŠZ – 5/2015 – výzva 
k zaslání námětů a připomínek pro rok 2016; ŠZ – dořešit dopravní kvíz z čísla 2/2015; 
Kampaň na propagaci Facebooku; Akce jiných pořadatelů na FB vytvořit jako událost 
Úkoly KIM: 
- Růžička - Urgovat nominaci člena za ANO; Dokument „Návrh…“ umístit na web města 
(bez komentářů, příloha k zápisu – projednat se ST) 
- Všichni - do konce týdne připomínky k ŠZ 5/2015 poslat pí Nevrklové; Co nejdříve poslat 
připomínky k VŘ na dodavatele videí pro město předsedovi KIM; Co nejdříve poslat 
předsedovi KIM zpětnou vazbu na reportáž pí Haškové ze slavností; Do konce září poslat 
ostatním náměty na propagaci města navenek; Do 19.10. připravit náměty pro ŠZ v roce 
2016. 
 
 

Termín a předběžný program příští schůzky: 

 
Úterý  19. 10. 2015 v 17 hodin, zasedací místnost MěÚ;  
Předběžný program:  
vize ŠZ pro rok 2016;   
Propagace města navenek;  
Informace v době výročí bitvy u Slavkova 

Vyhotovil: Růžička 

Podpis    


